
Bestyrelsesmøde den 21.10.2016 

Der blev afholdt bestyrelsesmøde i jagtforeningen den 21.10.2016, hvor der var flg. punkter på 

dagsordenen, samt vedlagte konklusions referat: 

1) Siden sidst samt godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt, og Per sendte referatet rundt til underskrift. Siden sidst har 
der været et møde i samarbejdsudvalget vedr. Jagtmessen. Dangate og SIE hunting 

har meldt afbud, men Lars Nyholm eller Jagtkompagniet kunne være en mulighed. 
Rævejagten afholdes i februar som regulerings jagt.  

2) Opfølgning på blad 
Der mangler kun en dato for møde i JKF, ellers er alt parat til at gå i trykken. JKF 
planlægningen sker på mandag. Når bladet er trykt, så foretages der en opdeling i 

bunker til omdeling. 

3) Opfølgning Fællesudvalg 
Besøg ved Rugaards fasanudsætning skal tilbydes de øvrige foreninger i 
samarbejdsudvalget.  Per vil gerne have en bisidder ved næste planlægningsmøde. 

4) Forslag om økonomisk redegørelse på VVJ’s bestyrelsesmøder 
Der ønskes en overordnet redegørelse for økonomien på de enkelte bestyrelsesmøder, 
hvor vi under siden sidst får et overslag på seneste arrangementers økonomi og den 

aktuelle kassebeholdning.  

5) Nyjægere 
Ved den fælles jagttegns undervisning er det aftalt, at der sker en fælles orientering af 

kursisterne fra de 3 arrangerende foreninger, så alle foreninger er lige stillet med 
hensyn kursisterne som nye medlemmer. Nyjæger udvalget bestemmer, hvem der 
møder op. Det er ligeledes fastlagt, at de er de 3 foreningers nyjæger udvalg kan 

aftale fælles arrangementer.  

6) NFC 
Per orienterede om NFC’s repræsentantskabsmøde, hvor vi havde et forslag om en NFC 

betalt opstart af banen (fra kl. 16:30 – 17:00). Forslaget fandt på ingen måde 
tilslutning blandt de fremmødte, hvorfor Per valgte at trække forslaget. På bestyrelses 

mødet var der en debat om de muligheder vi har for at åbne banen, hvor både Bent og 
Hans Erik tilbød deres hjælp, hvis der sker en orientering dagen før. Ligeledes har Poul 
Skov tilbudt sin hjælp med at åbne banen for os. Bent vil kontakte Steen for at han på 

NFC’s vegne kan søge om afholdelse af en hagl skydeprøve.   

7) Næste møde 
Der planlægges med næste møde en tirsdag den 17. januar 2017 kl. 19:00 i køreladen 

ved Langesø Skovkapel. 

8) Eventuelt. 
Hans Erik orienterede om skydningerne i Væde Have, som vil blive annonceret i bladet. 

Alle bedes skrive datoerne i kalenderen, da der skal bruges medhjælpere på alle dage. 
Der efterlyses vildt til spisningen ved Jagtgudstjenesten i februar i Langesø Skovkapel. 
Der kommer måske et kursus i transport af ”farligt gods” (patroner). Henrik 

orienterede fra Jægerrådet, hvor uroen i kredsbestyrelsen har påvirket samarbejdet 
negativt.  

 

 

 



Bestyrelsesmøde den 26.08.2016 

Der blev afholdt bestyrelsesmøde i jagtforeningen den 26.08.2016, hvor der var flg. punkter på 

dagsordenen, samt vedlagte konklusions referat: 

1) Siden sidst samt godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt, og Per sendte referatet rundt til underskrift. Siden sidst har vi 
haft bukketræf, som haglskydeprøve på NFC. Der har desuden været 2 skydninger ved 

Hans Erik i Væde, og begge skydninger er gået rigtigt godt. 

2) Blad 
Annoncerne til bladet blev gennemgået, mens Morud Tømrer forretning skal tilbydes en 

annonce igen. Alle artiklerne blev også gennemgået. 

3) Fællesudvalg 
Per orienterede om jagtmesse i Særslev som afholdes torsdag den 23. februar 2017, 

hvor personerne bag Nak & Æd vil deltage. Trofæopmålingen vil starte kl. 15, med en 
start på messen kl. 18. Der bliver søgt om tilskud fra kommunen til messen og Odense 
Jagt og Fritid har tilbudt et kontant tilskud. Den fælles rævejagt vil blive afholdt som 

tidligere, men med gule ærter i Nordfyns Jagtforenings klubhus, og det kommer til at 
foregå den 4. februar 2017. Jagttegnsundervisningen vil fortsat foregå på 

Søndersøskolen med start torsdag den 3. november.   

4) Næste møde 
Der planlægges med næste møde en fredag i oktober 2016 kl. 18:00 ved Carsten. 

Carsten forhører om den dato, hvor der er størst tilslutning.  
 

5) Eventuelt. 
Der er skydning til vilde duer i Rue mandag den 29. august kl. 18, og der var en god 

tilslutning som hjælpere. Egebjerggaard vil orientere jagtforeningerne om jagt på 
dåhjorte, og jagten vil foregå efter reglerne i Hjortelauget. 

For at foreningen kan have en konto i Danske Bank, så skal hele bestyrelsen 
underskrive en erklæring. Der er oprydning på NFC torsdag den 1. september 2016 kl. 
17:30. Peter har været på NFC, hvor der stort set ikke var deltagere, og derfor vil 

Peter gerne opfordre til, at vi kan lukke banen på dage ved ringe tilslutning.  
På næste møde skal vi drøfte, hvordan vi skal behandle økonomi på de kommende 

bestyrelsesmøder. 
 

 



Bestyrelsesmøde den 15.04.2016 

Der blev afholdt bestyrelsesmøde i jagtforeningen den 15.04.2016, hvor der var flg. punkter på 

dagsordenen, samt vedlagte konklusions referat: 

1) Siden sidst samt godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt. Carsten er fyldt 60 år siden sidst, og Per overrakte ham en gave fra bestyrelsen. 

2) Konstituering og udvalg 
Formand: Per Bo Sørensen   Næstformand: Carsten Hansen  
Kasserer: Flemming Møllgaard Sekretær: Frank Buthler  

Jægerråd: Henrik Demant  Hjortelaug: Carsten Hansen 
Flugtskydningsudvalg - Varetager: NFC.  

Bent T. Hansen, Lars Hansen, Lars Møllegård, Martin Stjernholm Andersen.  

Riffeludvalg – Varetager: Nørre Esterbølle, Lejbølle / Korsholm, indskydning / 

mærkeskydning. 
Hans Erik Hansen, Martin S. Andersen, Peter Quist, Per Bo Sørensen.  

Medieudvalg - Varetager: Hjemmeside, blad, annoncer, foreningsmeddelelser  
Per Bo Sørensen, Flemming Møllgaard, Nicolaj H. Buthler og Frank Buthler  
Faunaudvalg - Varetager: Rævejagt, rævegrave, vildtager  

Lars Møllegaard, Carsten Hansen, Henrik Demant, Bent T. Hansen. 
Arrangementudvalg - Varetager: Film, foredrag, familie, fest, jagthorn, bukketræf. 

Per Bo Sørensen, Flemming Møllgaard, Henrik Demant, Carsten Hansen, Nicolaj H. 
Buthler, Peter Qvist, Frank Buthler, Hans Erik Hansen. 
Fællesudvalg - Varetager: Samarbejde med øvrige jagtforeninger  

Per Bo Sørensen, Flemming Møllgaard, Carsten Hansen, Frank Buthler. 
Skydevognsudvalg - Varetager: Udlejning af skydevogn, Vilde duer  

Carsten Hansen, Lars Møllegård, Lars Hansen, Henrik Demant, Hans Erik Hansen. 

Nyjægerudvalg - Varetager: initiativer omkring nyjægere, jagttegnskursus 

Hans Erik Hansen, Carsten Hansen, Martin S. Andersen, Flemming Møllgaard. 

3) Skydevogn 
Hans Erik orienterede om den ny indkøbte skydevogn, og prisen for montering af 

fjernbetjening, hvor prisen er 3-4.000 kr. Trailere skal ombygges så begge maskiner 
kan monteres på den ene trailer. Udvalget fik OK til at gå videre med investeringen. 

4) Pasning af skydebaner (Hagl og riffel) 

Hans Erik har hørt dårlig omtale om vores deltagelse i opgaverne med pasning samt 
arbejdsdage. Hans Erik foreslog en mere seriøs opbakning til det fælles arbejde på 
banen. Per har sent datoerne for pasning af riffelbanen, hvor vi skal stille med 1 mand. 

Carsten + Hans Erik tager den 3. Maj, og Martin + Carsten tager den 30. August. 

5) Bemanding af skydedage i vædehave 
Den 28. Maj kommer DJ fra kl. 9 – 12, hvor der ikke kræves meget hjælp. Efter kl. 13 

skal der bruges 4 mand – 1 til hver standplads. Der kommer Flemming, Lars M., Lars 
Hansen, Hans Erik, Per, Frank, Nicolaj. Opsætningen starter kl. 07:30, og her kommer 

Per, Flemming, Hans Erik, Carsten. Den 18. Juni kommer Martin, Ulrik, Carsten, Peter 
fra 07:30. Bent, Kim og Henrik forespørges af Hans Erik. 

6) Punkt vedrørende økonomi 
Henrik har ønsket punktet på dagsordenen, men da kasseren var fraværende blev 

punktet udsat til næste møde.   

7) Næste møde 
Der planlægges med næste møde en fredag den 26. august 2016 kl. 16:00 ved Hans 

Erik, hvor der startes med skydning til vilde duer. 

8) Eventuelt. 
Carsten Hansen fortsætter i Hjortelauget, da der i bestyrelsen er opbakning til den 

besluttede afskydningsplan. Jagten på Rugård er tirsdag den 27.12.2016, hvor der som 
udgangspunkt skal skydes 60 ænder og 40 fasaner, og jagten koster 1550 kr.  



Bestyrelsesmøde den 12.02.2016 

Der blev afholdt bestyrelsesmøde i jagtforeningen den 12.02.2016, hvor der var flg. punkter på 

dagsordenen, samt vedlagte konklusions referat: 

1) Siden sidst samt godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt. Nyjægerjagten blev aflyst pga. for få tilmeldinger. 
Jagtgudstjenesten var knap så godt besøgt som sidste år, men det gik forrygende. Den 

fælles rævejagt gik godt, men der var mange gravjægere, og få til drevet. 

2) Generalforsamling 
- Fredag den 8. april 2016 afholdes generalforsamling i Veflingehallen kl. 18:30 

- Bestyrelsen vil forslå Preben Svendsen som dirigent.  
- Fastsættelse af kontingent til egen forening, p.t. kr. 60,- 

- Bestyrelsesmedlemmer på valg: Carsten Hansen, Frank Buthler, Bent Hansen, Peter 
Quist, Ulrik Jørgensen, Hans Erik Hansen og Martin Stjernholm Andersen. Ulrik ønsker 
ikke genvalg. 

- Valg af 2 suppleanter: Lars Hansen og Kim Falck Grony. 
- Revisorer: Jan Åge Nielsen og Morten W. Nielsen 

- Revisorsuppleanter: Torben Hansen og Nils Bendixen 

3) Billeder af bestyrelsen på vores hjemmeside 
Hans Erik og Per foreslog der blev taget billeder af bestyrelsen til hjemmesiden. Frank 
tager kamera med til næste bestyrelsesmøde. 

4) Pasning af skydebane 
Der blev aftalt datoer for pasning af skydebanen, og Bent sender aftalen til alle. 

5) Kommende arrangementer 
Der er Jægeraften i Morud Forsamlingshus den 25.02.2016, hvor trofæopmåling starter 

allerede kl. 14, så de første hjælpere skal møde kl. 13:30, og der stilles op dagen før 
kl. 19. Per gennemgik aftalerne for arrangementet. 

6) Orientering om køb af skydevogn  

Hans Erik orienterede om købet af en næsten ny skydevogn for 17.000 incl. gammel 
trailer, hvor nyprisen er 25.000 kr. Hans Erik undersøger mulighederne for at kunne 

samle begge maskiner på en trailer, så der kan skydes doubleer.  

7) Næste møde 
Der planlægges med næste møde fredag den 15. april 2016 kl. 18:30, hvor mødet 
holdes ved Flemming Møllgaard. 

8) Eventuelt. 

Der er årsmøde den 2. marts, hvor Per deltager. Der er sket udskiftninger i 
kredsbestyrelsen, hvor der flere er stoppet i utide. Nyborg og Kerteminde har trukket 

sig ud af kreds samarbejdet. 


